

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - Film series - In the Face of Crime ("Im Angesicht des Verbrechens") - September 30 - December 9, 2015



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



In the Face of Crime ("Im Angesicht des Verbrechens") is the newest series of the Wednesday Movie Nights

The Goethe-Institut jumps on the TV series bandwagon as it shows the multi-awarded German TV crime thriller series "Im Angesicht des Verbrechens" (In the Face of Crime) every Wednesday from **Sept 30 to Dec 9** within its premises.

Directed by the celebrated German director Dominik Graf, In the Face of Crime is a ten-part series following the story of two policemen as they get involved in the dangerous world of the Russian mafia in Berlin.

The series will be shown in German with English subtitles. The screenings will take place **every Wednesday evening at 6:00 PM at the Goethe-Institut library.**

Admission is always free and the film showings are open to everybody. Viewers get free drinks and chips.

For further information about our new Wednesday Movie Night, check our website:

[In the Face of Crime](#)

Contact: +632 8405723 to 24
program@manila.goethe.org

Die Serie "Im Angesicht des Verbrechens" ab 30. September wöchentlich beim Filmmittwoch

Serien liegen mittlerweile total im Trend, aber eigene deutsche und qualitativ hochwertige Produktionen sind eher selten. Die zehnteilige Serie "Im Angesicht des Verbrechens" bildet dabei die Ausnahme.

Vom **30. September bis zum 9. Dezember** zeigt das Goethe-Institut daher wöchentlich die preisgekrönte Krimiserie am Filmmittwoch.

"Im Angesicht des Verbrechens" (Regie Dominik Graf) erzählt die Geschichte der beiden Polizisten Marek Gorsky (Max Riemelt) und Sven Lottner (Ronald Zehrfeld) die in Berlin die Machenschaften der russischen Mafia aufdecken und dabei mit Korruption, Prostitution und Gewalt konfrontiert werden.

Jede 50-minütige Episode der Serie wird auf Deutsch mit englischen Untertiteln gezeigt. Unsere Filmreihe findet **jeden Mittwochabend um 18:00 Uhr in der Bibliothek des Goethe-Instituts** statt.

Der Eintritt ist wie immer frei.

Für alle Serienfans gibt es zusätzlich kostenlose Snacks und Getränke.

Weitere Informationen zu unserer neuen Mittwochabend-Filmreihe finden Sie auf unserer Webseite:

[Im Angesicht des Verbrechens](#)

Kontakt: +632 8405723 to 24
program@manila.goethe.org

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Wenn Sie den Newsletter abbestellen möchten, senden Sie bitte eine E-Mail mit leerem Betreff und dem Text „unsubscribe GImanila-lis“ an lyris@lists.goethe.de.